
Rada Gminy i Miasta Kozieglowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.10.2019 

PROTOKOL Nr Xl2019 

z dziesil!tej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 01 sierpnia 2019 r. w godzinach 15,15 - 17,15 

w sali posiedzen w Urzfdzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjfte na sesji: 

I. Nr 961XJ2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrz Gminy i Miasta 
Kozieglowy 

2. Nr 971XJ2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

3. Nr 98/x/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4. Nr 99/x/2019 w sprawie zaci&gni«cia kredytu dlugoterrninowego 

5. Nr 100 /Xl2019 w sprawie zasi«gni«cia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji 
w Katowicach inforrnacji 0 kandydatce na lawnika do S!\.du Rejonowego w Myszkowie. 

Uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stano wi!\. zal!\.czniki 
od nr 1 do nr 5 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz!\.ca Rady Gminy 

Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Sl«czka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof B!\.k 
Radca prawny Urzf(du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Miasta Pani Joanna 

Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieg/owy: Aleksandra Kucera, Edward 
Kaczmarzyk oraz Gl6wna Ksi«gowa M-GOPK Pani Halina Cempa. 

Przewodnicz!\.cy Samorz!\.du Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz sohysi 
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Porz!!dek obrad sesji 

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz'ldku obrad. 
3. PrzyjC(cie protokoiu z poprzedniej sesj i. 
4. Powoianie Komisji Uchwai i Wniosk6w. 

5. PodjC(cie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dziaialnosc Burmistrz Gminy 
I Miasta Koziegiowy. 

6. PodjC(cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 r. 
7. PodjC(cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
8. PodjC(cie uchwaly w sprawie zaci'tgniC(cia kredytu dlugoterminowego. 
9. PodjC(cie uchwaly w sprawie zasiC(gniC(cia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji 

w Katowicach informacji 0 kandydatce na lawnika do S'ldu Rejonowego w Myszkowie. 
10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miC(dzysesyjnym. 
ll.Informacja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podej mowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13.Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakonczenie obrad 10 Sesji. 

Porz'ldek obrad stanowi zal'lcznik or 6 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad.pktl 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 

sesji, powitaia przybylych na sesjC( radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

Poinformowala, ze w dniu takim jak dzisiaj nie wypada rozpocz'lC tej sesji inaczej jak 
od wspomnienia Bohater6w Powstania Warszawskiego - tamtych zolnierzy i wszystkich 
Polak6w, dla kt6rych marzenie 0 wolnosci kazalo naraZac i poswiC(cac swoje zycie. Z tych 

powod6w mamy staly obowi'lzek 0 tym pami«tac i zaswiadczac to codzienn'l prac'l. 
75 rocznica wybuchu Powstania Warszawskiego to okazja , zeby oddac hold Bohaterom , 
ale tez zatrzymac siC( na kilka minut i dokonac refleksji nad dramatycznymi wydarzeniami. 
Ofiara zlozona przez Polak6w w Powstaniu zasluguje na najwiC(kszy hold i szacunek . 

Minut<t ciszy uczczono pamiC(c poleglych Powstanc6w . 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie z li st'l 
obecnosci w sesj i uczestniczy 15 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi'l zal'lczniki or 7,8 do protokolu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodniczitca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze porzitdek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni b~dit zglaszae wnioski w sprawie zmian 
porzitdku obrad sesji. Wniosk6w nie zglaszano. Porzitdek obrad zostal przyj~ty 15 glosami 
"za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalitcznik nr 9 do protokolu. 

Ad.pkt3 

Przewodniczitca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfonnowala, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wglitdu w Biurze Rady , 
kazdy mial mozliwose zapoznania si~ z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn~ly 
zadne poprawki bitdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi~c przyst'tPienie 
do glosowania nad przyj~ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si~ w dniu 27 czerwca 2019 roku zostal przyj~ty 

15 glosami "za" (jednoglosnie) 
Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zalitcznik nr 10 do protokolu. 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pan Michal Kubalski 
2. Pan Antoni Bielecki 
3. Pani Grazyna Sitek 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalitcznik nr 11 do protokolu. 

Ad.pkt5 

Pani Grazyna Sitek odczytala projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi wraz 
z uzasadnieniem ( zalitcznik nr 12 do protokolu). 
Pani Przewodniczitca Rady zapytala czy Skarzitcy chcit zabrae glos w sprawie skargi. 
Skarzitcy na wst~pie stwierdzil , ze powinien dostae protok61 ze spotkania, kt6re odbylo si~ 
w poniedzialek , by wiedziee co moze jeszcze powiedziee. Poinfonnowal, ze w 2018 roku 
dostal pismo, ze nic nie da si~ zrobie, a drogi powinny bye zrobione 20 lat temu. Geodeta byl 
w Gminie na etacie i nalezalo to zrobie . Jezeli Sit ulice, to powinny bye doprowadzone 
do porzitdku. W dniu dzisiejszym przejechal kombajn , a droga rna od 2,60 do 4,40 
szerokosci, wi~c kombajn zagamia czyjitS wlasnose . To powinno bye dawno uregulowane. 
Jezeli dostanie protok61, zabierze glos. 
Przewodniczitca Rady poinfonnowala , ze zgodnie z Panstwa wnioskiem skarga zostala 
rozpatrzona , ale uznana za niezasadnit. Stwierdzila, ze Skarzitcy rna racj~, iz droga 
o szerokosci 2,60 metr6w nie jest drogit, a raczej sciezkit. Niestety, pozostala szerokose drogi 
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jest w prywatnych r~kaeh - Skarz<teych i s<tsiadow, a nawet w drodze jest piot, ktory musi 
bye rozebrany, by byia szerokose 2,60 m. 

Pan Skarz<tey podkreslil, ze jezeli droga rna 2,60 szerokosci, to kombajn, ktory rna 4 m. jedzie 
po prywatnej wlasnosci. Powinno to bye uregulowane 20 lat temu. 
Pan Burmistrz poinformowal , ze na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy jest ponad 330 drog 
o podobnym statusie. Ze zrozumieniem przyjmujemy wniosek i potrzeb~ wykonania drogi. 
Jak w senteneji uehwaly , po otrzymaniu od Wojewody decyzji komunalizaeyjnej 
niezwloeznie przyst'tPimy do prae projektowyeh. Warunkiem jest to, ze musz<t bye 
zabezpieezone srodki finansowe na ten eel. Na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy rok 
roezme dokonujemy modernizaeji i inwestyeji dziesi<ttek kilometrow drog, czego 
beneficjentem w poprzednich latach w znacznym stopniu byla dzielnica Kozieglow -
Rosochacz. Nie jest tak , ze co roku mamy kaZd<t drog~ regulowae, prostowae i budowae . 
Proces zwi'lZany z regulacj<t stanu w!asnosci drog wymaga srodkow finansowych, mi~dzy 
innymi na podk!ady geodezyjne , wydzielenia geodezyjnego oraz przej~cia cz,<sci gruntow za 
lub bez odszkodowania. Cz~se drog, ktore kiedys byly drogami dojazdowymi do pol obecnie 
s<t drogami zabudowanymi, powstaly ulice, a stan prawny pozosta! . Linia zabudowy 
w planach miejscowych zagospodarowania przestrzennego jest wyznaczona . Nie byloby 
problemu z posadowieniem budynkow jesli miejscowy plan funkcjonowalby w dzielnicy 
Rosochacz. Ze swej strony zapewnil, ze jezeli otrzymamy decyzj~ komunalizacyjn<t 
Wojewody Sl<tskiego przejmuj<tc<t na wlasnosc Gminy i Miasta Koziegiowy w/w odcinki 
drogowe, za zgod<t samorz<tdu mozemy rozpocz<te w pierwszej kolejnosci prace projektowe, 
aby poznae koszty inwestycyjne, zabezpieczyc srodki i inwestycj~ wykonae. 
Pan Burmistrz doda!, ze budowane s<t obecnie drogi w Kozieglowach i juz mamy problem, 
wp!ywaj<t pisma mieszkailcow, ktorzy nie oczekuj<t inwestycji w takim ksztalcie jak 
przewiduj<tprzepisy drogowe . 
Pan Burmistrz wyrazil nadziej~, ze wniosek Panstwa skarz<tcych zostanie rozpatrzony 
w biez<tcej kadencji , pod dwoma warunkami , 0 ktorych mowil na wst~pie. 
Skarz<tcy zapytal ile b~dzie trwalo przygotowanie i wykonanie drogi. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze Skarz<tcy, jezeli wyrazi tak<t wol~, poprzez Urz<td Gminy i Miasta 
Kozieglowy b~dzie poinformowany gdy Gmina stanie si~ wlascicielem nieruchomosci. 
Skarz<tcy podkrdlil, ze mieszkailcy s<t zatruwani przez kurz i nalezy cos zaradzic , by to 
zlikwidowac. Tyle drog bylo przebudowanych - w Milosci , Kuznicy i Mokrzeszy, trzeba 
bylo tez utwardzie drog~ w Rosochaczu. 
Pan Burmistrz wyrazil nadziej~, ze geodeci przyst'tPi<t do regulacji i zach~cil Pailstwa 
Skarz<tcych do udzialu i wspoluczestniczenia w wydzielaniu gruntow zaj~tych pod drog~ oraz 
do nieodplatnego przekazania gruntu pod poszerzenie pas a drogowego. Gmina i Miasto 
Kozieglowy rok rocznie buduje drogi, mieszkancy wspoluczestnicz<t i sami przekazuj<t cz~sc 
grunt6w pod potrzeby inwestycyjne. Wyrazil nadziej~, ze te 2,60m. drogi przy regulacji stanie 
si~ odpowiedni<t szerokosci<t ( min. 7 m. pasa drogowego) gdzie Gmina w przyszlosci 
wybuduje drog~, ktora spelni parametry drogi publicznej. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze wi«kszosc drog dojazdowych zarowno do cz~sci 

nieruchomosci jak i drog b~d<tcych w trakcie regulacji stanu prawnego , kt6rych jest jeszcze 
dziesi<ttki kilometrow, utrzymywane s<t w stanie przejezdnosci - s<t rownane i wysypywane. 
Jedynym dopuszczonym materialem , ktory mozemy zastosowac jest kruszywo dolomitowe, 
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posiadaj<lce odpowiednie certyfikaty. Jezeli Pan Skarz<lcy rna w<ltpliwosci mozemy jeszcze 
raz po brae pr6bk~ i przebadae czy kruszywo dolomitowe jest szkodliwym materialem. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 96002019 w sprawie rozpatrzenia skargi na Bunnistrza Gminy Miasta 
Kozieglowy zostala przyj~ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2019 r. 
(zal<lcznik nr l3 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 971X12019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyj~ta 15 glosami 
"za" (jednoglosnie). 

Przewodnicz<lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zarz<ldzila 10 min. Przerw<;: w obradach. 

Ad. pkt 7 

Po przerwie Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawle zmlan 
Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zal<lcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 98/x/2019 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostata przyj~ta 
15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt8 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zaci'lcgni~cia kredytu 
dlugoterminowego (zal<lcznik nr IS do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 99002019 w sprawie zaci'lcgni~cia kredytu dlugoterminowego zostala przyj~ta 
15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zasi«gnI~cla 

od Komendanta Wojew6dzkiego Policji w Katowicach informacji 0 kandydatce na lawnika 
do S<ldu Rejonowego w Myszkowie (za1<lcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Uchwala Nr 100002019 w sprawie zasi«gni«cia od Komendanta Wojew6dzkiego Policji 
w Katowicach informacji 0 kandydatce na lawnika do S<ldu Rejonowego w Myszkowie 
zostala przyj<;:ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 10 

Bunnistrz Pan Jacek Sl~czka przedstawil infonnacj~ 0 dzialalnosci w okresie 
mi~dzysesyj nym: 

- zakonczyl si(( etap budowy 72 instalacji fotowoltaicznych dla mieszkanc6w GiM 
Kozieglowy, trwaj~ prace odbiorowe i wyrazil nadziej« , ze do konca biez~cego miesi~ca 
instalacje zostan~ podl~czone do energii elektrycznej. Projekt rodzil si~ przez kilka lat, 
w ramach oszcz((dnosci projektu instalacji solarnych wygospodarowano srodki i dzi((ki 
Marszalkowi Wojew6dztwa Sl~skiego rezerwa trafila do Gminy i Miasta Kozieglowy; 

- bral udzial w konwencie w6jt6w i burrnistrz6w naszego subregionu, na kt6rym poruszano 
sprawy zwi'lzane z potrzebami w ramach odnawialnych ;h6del energii, ochrony srodowiska 
infrastruktury, programu "Czyste Powietrze" oraz gospodarki smieciowej. Poinfonnowal, 
ze w dniu dzisiejszym wplyn«lo pismo firmy wykonuj~cej uslug« wywozu odpad6w. 
Wykonawca z~da kolejnej podwyzki; 

- w Urz~dzie GiM Kozieglowy odbylo si(( spotkanie klub6w sportowych z terenu GiM 
Kozieglowy - Cynk6w i Fair Play dotycz~ce uruchomienia jednego klubu pilki noznej. 
Ma nadziej« , ze statuty b~d~ wytworzone przez te dwa kluby , celem podj«cia decyzji 
w przyszlosci. Uruchomienie jednego klubu spowoduje latwiejsze zarz~dzanie baz~ sportow'l; 

- bral udzial w Komisji Bezpieczenstwa Publicznego w Starostwie w Myszkowie, gdzie 
poruszano tematy bezpieczenstwa dzieci i mlodziezy w czasie wakacji oraz naboru do szk6l 
srednich . Ponadto poruszany byl w~tek komunikacji publicznej. Prosil, by do wtorku 
Panstwo Soltysi wypracowali propozycj« korekty do zaproponowanych kurs6w tak, 
by w wi~kszosci zaspokoic potrzeby komunikacji publicznej. Poinformowal, ze wskazywanie 
kolejnych linii autobusowych , gdy przewoznik wykaze straty, wi~ze si~ z mleSl((CZn~ 
partycypacj~ w kosztach do nowo otwieranych tras - od 10 do 30%. Gminy bior~ce udzial 
b~d~ zobowi~zane doplacac do tego zadania; 

- na terenie GiM Kozieglowy coraz wi~cej k6l gospodyn wiejskich jest zainteresowane 
uzyskaniem wpisu w Agencji Restrukturyzacji . Obecnie juz 7 k6l gospodyn uzyskalo wpis, 
a tym samym mozliwosc ubiegania si~ 0 srodki finansowe; 

- w ramach promesy na drogi popowodziowe w trakcie realizacji s~ dwie drogi 
w Kozieglowach . W dniu dzisiejszym rozpatrywano problem dr6g w Rosochaczu, podobne 
tematy pojawily si~ na ul. Bema. Na posiedzeniu Komisji Gospodarczej sprawy b((d~ 

rozpatrywane indywidualnie. Od kilku lat pozyskiwane s~ srodki na drogi powodziowe , 
staramy si~ wskazywac kolejne drogi do dofinansowania, z 2013 roku zostalo jeszcze pi~6 
dr6g i rna nadziej~, ze drogi b,<d~ skutecznie naprawiane; 

- uczestniczyl w dw6ch uroczystych swi~tach Policji - powiatu Myszkowskiego i garnizonu 
Cz~stochowskiego z okazji 100-lecia powstania Policji; 
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- zakonczono modemizacj~ wodoci<jgu w Pustkowiu Lgockim przy udziale Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony Srodowiska , czeka nas rozliczenie finansowe; 

- w roku ubieglym mial miejsce pilotazowy nabor wnioskow na wymian~ piecow grzewczych 
na piece ekologiczne. Zglosilo si~ 372 mieszkancow. W roku biez'l.cym podpisano umow~ 
z Wojew6dzkim Funduszem Ochrony Srodowiska, jednakZe cz~sc beneficjentow 
zrezygnowalo z dofinansowania. Na dzien dzisiejszy, dzi~ki pomocy Radnych i Soltys ow, 
udalo si~ zamkn'l.C list~ 271 beneficjentow, kt6rzy otrzymaj'l. dofinansowanie 0 wartosci 50% 
inwestycji, nie wi~cej niz 5.000 zL na wymian~ jednego pieca. Na wsp61nym posiedzeniu 
dyskutowano nad tym , st'l.d propozycja by wystosowac pismo do Wojew6dzkiego Funduszu 
Ochrony Srodowiska z prosb'l. 0 rozlozenie drugiej cz~sci pozostalych 81 instalacji na rok 
przyszly i dostosowania dokumentacji do aneksu. W dniu jutrzejszym b~d'l. prowadzone na 
ten temat rozmowy w WFOS w wydziale merytorycznym ; 

- wplyn~lo pismo od Prezesa Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska zawieraj'l.ce 
propozycj\!, aby na terenach gmin - poprzez pracownik6w urz\!dow uruchomic punkty 
przyjmowania wniosk6w w zakresie programu "Czyste Powietrze" . Zadeklarowa! , 
ze dwoch pracownik6w Urz\!du GiM zostanie przeszkolonych i postaramy si\!, by taki punkt 
przyjmowania wnioskow powsta! - wnioski b~d'l. przyjmowane przesylane do 
Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska. Po stronie beneficjenta b\!dzie w dalszym 
ci<tgu warunek poprawnego sporz'l.dzenia wniosku; 

- poinformowal, ze sprawa realizacji i rozliczenia projektow RIT wymaga ogromnego 
zaangazowania . Ma nadziej\!, ze bez wi\!kszych przeszkod zostanie rozliczona inwestycja 
Przedszkola w Starej Hude. Pomimo tego , ze czwarty oddzial jest szcz'l.tko·,vy - dla 10-12 
uczniow, b\!dzie uruchomiony, bo taki jest warunek uzyskania dofinansowania. 
Od 1 wrzesnia br. Przedszkole b\!dzie otwarte dla dzieci; 

- w zwi'l.zku z problemem inwestycyjnym w Przedszkolu w Kozieg!owach, ktory wszystkim 
jest znany, w dniu dzisiejszym w BIP ukaza! si~ przetarg na t\! cz~sc terenu, ktora zosta!a 
przekazana Gminie Kozieg!owy przez ust\!puj'l.cego wykonawc\!; 

- realizowane S'l. projekty "mi~kkie" przez Osrodek Pomocy Spolecznej, czeka nas "mi\!kki" 
projekt RIT przedszkolny realizowany przez Zespol Obslugi Szk61 , pojawily si~ 

oszcz\!dnosci w ramach Subregionu P6lnocnego i zawnioskowalismy 0 kwot\! 197.500 zl , 
kt6ra pozwoli na doposaZenie oddzialu przedszkolnego w Starej Hucie; 

- pomimo podj",tych staran nie doszlo do zwi\!kszenia srodkow do projektu przygotowanego 
z Gmin'l. Siewierz dotycz'l.cego odnawialnych zrode! energii. Na dzien dzisiejszy Marszalek 
Wojewodztwa SI'l.skiego nie dysponuje zadnymi srodkami finansowymi, ktore moglby 
uruchomic. St'l.d b\!dzie dyskusja czy b",dziemy projekt podtrzymywac w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej , gdyz S'l. to srodki zarowno po stronie przychodow jak i wydatkow. 
W najblizszej przyszlosci nalezy to skorygowac; 
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- trzykrotnie odbyly Sl« spotkania z Zakladem Gazowniczym , jestdmy w biez1lcym 
kontakcie z oddzialami w Zawierciu i w Zabrzu. Poinformowal, ze dwie miejscowosci tj. 

Lgota G6ma i Gniazd6w mog1l skladac wnioski 0 przyl1lczenie budynk6w do sieci gazowej. 
Natomiast pozostale miejscowosci jak Koziegl6wki , Cynk6w i ewentualnie Mysl6w, jesli 
jest taka wola, mog1l skladac deklaracje podl1lczenia swoich budynk6w do instalacji gazowej. 
Oeklaracje s1l dost«pne na stronie intemetowej Zakladu Gazowniczego. Zach«cil do udzialu 
gdyz , jak w kazdej inwestycji , liczy si« efekt ekonomiczny . 1m wi«cej b«dzie deklaracji, 
tym latwiejsza decyzja 0 projektowaniu i budowie sieci gazoci~owej; 

- Gmina Kozieglowy realizuje projekt dofinansowania wymiany starych piec6w w«glowych 
na gazowe z dofinansowaniem dla mieszkailc6w 50% wartosci , nie wi«cej niz 3.000 zl . 

Podkreslil, ze z pewnosci1l samorz1ld Gminy i Miasta nie pozostanie oboj«tny jdli b«d1l 
wplywaly dalsze wnioski; 

- w zakresie oswiaty : mamy ustalon1l ilosc oddzial6w, zakoiIczona jest rekrutacja do klas 
pierwszych i do Liceum Og6Inoksztalc1lcego, gdzie S1l dwie klasy - jedna po k1asie 6smej 
i jedna po Gimnazjum. Jestesmy otwarci na dodatkowe przyj«cia do LO, jesli bylaby taka 
wola . Pozostale szkoly funkcjonuj1l bez zmian. Pozostaje jeszcze kwestia pewnych temat6w, 
dyskusji i podj«cia decyzj i. W Sied!cu Ouzym do klasy I bylo jedno dziecko, kt6re uzyskalo 
odroczenie, wi«c klasy pierwszej nie b«dzie . Zach«cal rodzic6w do zapisywania dzieci 
do Oddzialu Przedszkola w Starej Hucie , poniewaz na dzien dzisiejszy stan jest niepelny, 
ale nalezalo uruchomic czwarty oddzial, by skorzystac z dofinansowania. Pod znakiem 
zapytania S'l. szkoly, w kt6rych jest niewielka ilosc uczni6w, gdzie otwarcie klasy 

z ekonomicznego punktu widzeniajest problematyczne. W Kozieglowach s1l dwie peine klasy 
i nie rna zadnych sytuacji, kt6re powodowalyby dodatkowe koszty zwi1lzane z ewentualnym 
podzialem. Odnosnie srodk6w remontowych i inwestycyjnych w Oz. Oswiata i Wychowanie 
wyrazil nadziej« , ze skutecznie uda si« zakonczyc i rozliczyc inwestycj« Przedszkola 
w Starej Hucie. Nie jest planowane otwarcie kuchni , ale po odbiorze przez Sanepid , 
wsp61nie z Oyrekcj1l i Radami Rodzic6w zostanie podj«ta decyzja czy posilki b«d1l 
sporz1ldzane oddzielnie dla Koziegl6w i Starej Huty czy 11lcznie jak do tej pory. W zakresie 
wydatk6w remontowych w Oz. Oswiata i Wychowanie zapotrzebowania zglosily szkoly: 
Cynk6w, Kozieglowy i Lgota G6ma, kt6re borykaj1l si« z problemami grzewczymi lub 
sanitamymi; 

- w zakresie regulacji ciek6w wodnych na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy pisane S1l 
pisma do W6d Polskich , by cieki wodne byly widziane w wydatkach remontowych 
i inwestycyjnych; 

- w zakresie swiadczen realizowanych przez Osrodek Pomocy Spolecznej poinformowal, 
ze na swiadczenie 500+ wplyn«lo 761 wniosk6w na 1100 dzieci , wydano 513 rozstrzygni«c, 
na swiadczenie wyprawka 300+ wplyn«ly 474 wnioski, wydano 97 rozstrzygni«c. Od dnia 
dzisiejszego mozna skladac wnioski w formie papierowej i tylko w dniu dzisiejszym 
wplyn«lo juz 100 wniosk6w. Pani Oyrektor GMOPS prosila 0 przekazanie mieszkaiIcom 
informacji , ze w miesi1lcu sierpniu mozna juz skladac w formie papierowej wnioski 

o wyplat« swiadczen; 
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- w zwi:tzku z tym, ze w naszej komunikacji spolecznej funkcjonuj:t organizacje 
i stowarzyszenia senioralne, odbyly si~ spotkania w temacie ujednolicenia polityki senioralnej 
oraz program6w w tym zakresie. B~dziemy zapraszae przedsi~biorc6w do wchodzenia w ten 
system ewentualnego wsparcia cz~sci senioralnej. Na terenie GiM dziala Uniwersytet III 
Wieku oraz wiele organizacj i pozytku publicznego i stowarzyszen. Dzi~ki Juraj skiemu 
Osrodkowi Wsparcia Spolecznego przeszkolono ponad 40 uczestnik6w w zakresie 
organizacji zadan statutowych organizacji pozytku publicznego; 

- w Urz~dzie Gminy i Miasta odbyly si~ dwa spotkania dotycz:tce kanalizacji 
w Kozieglowach. Zaproszono 70 os6b , w wi~kszosci mieszkancy zglosili si~ i wyrazili zgod~ 
na prawo dysponowania gruntem. Natomiast do 27 nieruchomosci nie wyrazono zgody 
na poprowadzenie kanalizacj i w altematywnym rozwi:tzaniu. St:td podj~to decyzj~ 

o projektowaniu tylko przy drodze 789 od ul. Zareckiej, Swi~tokrzyskiej, PI. Moniuszki 
i Woinicka. Wi:tze si~ to z uzyskaniem zgody na wejscie w teren, co moze , bye 
problematyczne , a ponadto koszt moze bye od 2-4 krotnie wyzszy od tego tradycyjnego. 
Aktualizujemy mapy do cel6w projektowych. Wyrazil nadziej~, ze do konca roku temat 
projektowania zostanie zamkni~ty. M6wi tez 0 ul. Jurajskiej , ale tez przy drodze 791 . 
Remont drogi wojew6dzkiej 791 ostatecznie b«dzie mial miejsce i tak:t zgod« na wejscie 
w teren Gmina i Miasto Kozieglowy otrzyma ; 

- zlozono wniosek do RPO , czekamy na rozstrzygni~cia i srodki z tego dzialania ; 

- odbyl si~ piknik "Bezpieczne wakacje z rodzin:t " zorganizowany przez Sl:tski Urz:td 
Wojew6dzki we wsp61pracy z Gmin:t i Miastem Kozieglowy oraz Miejsko Gminnym 
Osrodkiem Promocji Kultury w Kozieglowach. Uczestnicy mogli uzyskae od ekspcrt6w 
wskaz6wki jak zaplanowae bezpieczny urlop i bezpiecznie go sp~dzi6. Podzi~kowal 

Organizatorom i instytucjom udzielaj:tcym porad : pracownikom Osrodka Kultury i swietlic 
srodowiskowych, Panstwowej i Wojewodzkiej Inspekcji Sanitarnej , Panstwowej Inspekcji 
Pracy, Powiatowego Zespolu Doradztwa Rolniczego w Myszkowie, Oddzialu Terenowego 
KRUS w Myszkowie, Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach, 
Panstwowej Strazy Pozarnej OSP Kozieglowy i Policji; 

- reaJizowane s:t zadania w zakresie oswietJenia ulicznego, sukcesywnie projekty wchodz:t 
w faz~ realizacji. Ostatnio oddano oswietlenie uliczne w Pinczycach, gdzie byly problemy 
z uzyskaniem prawa do dysponowania gruntem. Dzi~ki pomocy Pana Radnego, Pani Soltys 
i Rady Soleckiej prawo do dysponowania gruntem zostalo uzyskane i inwestycja mogla bye 
zrealizowana. Wyrazil nadziej~, ze sukcesywnie takie zgody b~d:t wyrazane w nast~pnych 
dzialaniach; 

- w WOMIR SPA nast~puje zmiana Dyrektora . Wyrazil nadziej~, ze nowy Dyrektor b~dzie 
r6wniez wspolpracowal z samorz:tdem Gminy i Miasta Kozieglowy. Mamy dobry akcent -
jest ch«6 wsparcia darowizn:t placu zabaw w Rzeniszowie; 
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- odnosnie drogi 791 wyrazil nadziej~, ze Zarz"ld Dr6g Wojew6dzkich b«dzie w uzgodnieniu 
z samorz"ldami ustalal harmonogram prac . Na spotkaniu podnoszono temat budowy drogi 
przez Nadwarcie i Post«p jako priorytet ; 

- na wniosek Radnego Pana Bieleckiego odbylo si« spotkanie u Marszalka Wojew6dztwa 
Sl"lskiego. W spotkaniu tym uczestniczyla r6wniez Radna z Gniazdowa Pani Balinska, 
Radna z Koziegl6wek Pani Skrobarczyk i pracownicy Urz~du . Spotkanie to bylo obiecuj"lce, 
Zarz"ld Dr6g Wojew6dzkich zostal zobligowany do wskazania korytarza obwodnicy 
Gniazdowa i Koziegl6w. Taka altematywa pojawila si~ w ci<tgu kilku ostatnich miesi«cy. Ma 
nadzieje;:, ze cz~sc projektowa zostanie skutecznie zamkni~ta .Nast~pnym etapem b~dzie 
pozyskanie decyzj i srodowiskowej; 

- w temacie drogi wojew6dzkiej 789 poinformowal, ze w planach finansowych me rna 
srodk6w na popraw« bezpieczenstwa na tej drodze. Ma jednak nadziej«, ze droga b«dzie 
poprawiana, bo jest w bardzo zlym stanie; 

- w najblizszym czasie zostanie otwarty odcinek autostrady l"lcz"lcy Pyrzowice z dwoma 
w~zlami autostradowymi Ligota Woznicka i Konopiska , ale b~dzie dopuszczony dla 
samochod6w normatywnych do 12,5 t. Mysli, ze nie spowoduje to utrudnien na drodze 
wojew6dzkiej 789 przebiegaj"lcej przez Gmin~ i Miasto Kozieglowy; 

- trwa realizacja inwestycji ul. Bema w Kozieglowach. Prosil, by radni z Koziegl6w 
wspomogli pracownik6w Urz«du GiM Kozieglowy w konflikcie, kt6ry tam powstaje, 
poniewaz mieszkancy maj"l inne zdanie co do parametr6w drogi ; 

- podzi«kowal Staroscie Powiatowemu za merytoryczne i rzeczowe przewodniczenie 
konwentowi w6jt6w i burmistrz6w naszego powiatu. Kazda zlot6wka Subregionu 
P61nocnego dJa Powiatu Myszkowskiego jest skrupuJatnie przekazywana . Srodki w wys. 
700.000 zl zostaly podzieJone i rna nadziej«, ze w ramach tych srodk6w projekt przedszkoJny 
zostanie zrealizowany; 

- w projekcie przebudowy OK-I na odcinku w Siedlcu Duzym znalazly si« ekrany, 0 kt6re 
wnioskowali mieszkancy, wi«c wyrazil nadziej«, ze mieszkailcy nie b«d"l wnosiJi protestu, 
co pozwoJi na reaJizacj« inwestycji. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicz"lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 27 czerwca 2019 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz"ldku obrad biez"lcej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisj i 
praca nad materialami sesyjnymi. 

W okresie mi«dzysesyjnym do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 
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- pismo z Ministerstwa Cyfryzacji dotycz<\.ce nowelizacji ustawy 0 wspieraniu rozwoju 
uslug i sieci telekomunikacyjnych wraz Przewodnikiem po 50 - najnowszym standardzie 
mobilnej komunikacji. Przewodnikjest dost«pny w Burze Rady; 

- pismo Stowarzyszenia Spiewaczego "Pochodnia" przy Rzemiosle Cz«stochowskim 
kierowane do Rady i Burrnistrza 0 dofinansowanie w kwocie 22.000 zl Festiwalu 
Ch6ralnej Piesni Maryjnej. Rada b«dzie nad tym tematem dyskutowac. 

Do wiadomosci Rady wplyn«ly pisma: 

- pismo Dyrektora Szkoly Podstawowej w Cynkowie inforrnuj<\.ce, ze wykonanie zalecen 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Myszkowie w celu zapewnienia bezpiecznych 
i higienicznych warunk6w nauki w szkole szacuje si« na kwot« okolo 75.000 zl; 

- pismo Radnego Pana Michala Kubalskiego do Pana Burrnistrza 0 przeznaczenie z budzetu 
kwoty 15.000 zl na budow« toalety wewn<\.trz budynku OSP w Rosochaczu. Pan Burmistrz 
skierowal pismo do Komisji Rozwoju Spolecznego. Na wsp61nym posiedzeniu Komisji 
pozytywnie rozpatrzono wniosek; 

- pismo Rady Soleckiej w Krusinie do Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Krusin 

o przekazanie kostki brukowej pozyskanej z rozbi6rki chodnika na ul. Kosciuszki 
w Kozieglowach na zagospodarowanie terenu wok61 placu zabaw w Krusinie; 

- w dniu dzisiejszym wplyn«lo pismo Zarz<\.du OSP w Starej Hucie 0 pomoc w zakupie 
zestawu hydraulicznego rozpierak6w i nozyc do nowego samochodu pozamiczego, kt6ry 

jednostka otrzyma w biez<\.cym miesi<\.cu. Koszt tych urz<\.dzen to kwota 55.000 zl. Pani 
Przewodnicz<\.ca Rady poinformowal, ze temat b«dzie dyskutowany gdy jednostka otrzyma 

samoch6d. 

Ad. pkt 12 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

• Radny Pan Antoni Bielecki podzi«kowal Panu Burrnistrzowi i Radzie za kompromis 
w przebiegu obwodnicy. Zapylal czy od tego czasu byl oddzwi«k ze strony Pana 
Tabora. 

• Pan Burmistrz poinforrnowal, ze jeszcze nie, ale maj<\. na to 3 miesi<\.ce. 

• Pan Antoni Bielecki podkrdlil, ze nalezy monitowac sprawl(. 
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o godzinie 17,00 - przy dzwi~ku syreny, minut<t ciszy uczczono 75 rocznic~ wybuchu 
Powstania Warszawskiego. 
Pani Przewodnicz<tca wyglosila, ze Powstanie Warszawskie bylo walk<t 0 niepodleglosc 
calego kraju i wolnosc wszystkich Polak6w, 0 czym musimy pami~tac i pod<tzac sluszn<t 
drog<t. 
Pan Burmistrz podkreslil, ze godz. 17,00 1 wrzesnia kazdego roku to wyj<ttkowa chwila dla 
kazdego Polaka, oddajemy cZeSc dla os6b, kt6re walczyly 0 nasz<t wolnosc i niepodleglose . 
Do walki w stolicy przyst'tPilo ok. 45 tys. powstailc6w. W czasie walk w zgin~lo ok. 18 tys. 
powstailc6w, ale r6wniez straty wsrod ludnosci cywilnej byly ogromne i wynosily ok. 150 
tys. zabitych. Symboliczna minuta ciszy jest czci<t dla tych, kt6rzy walczyli i gin~li za nasz<t 
wolnosc. 

W dalszej cz\!sci wolnych wniosk6w zabierali glos: 

• Radny Pan Michal Kubalski poinformowal, ze w ubieglym miesi<tcu na sesji skladal 
wniosek formalny 0 przedstawienie dokumentu dotycz<tcego planu zakup6w 
i modemizacji sprz~tu ratowniczo-gasniczego oraz samochod6w bojowych . Zapytal 
Pana Burmistrza , jako Prezesa Miejsko-Gminnego OSP kiedy dokument zostanie 
przedstawiony Radzie GiM; 

• Burmistrz Pan Jacek Sl~czka wyjasnil , ze po okresie wakacyjnym takie zestawienie 
b«dzie przygotowane, z tym ze nalezy doprecyzowae czy ma to bye przygotowane na 
podstawie poszczeg61nych wniosk6w strazy czy wnioski Zarz<tdu Miejso-Gminnego 
OSP, gdzie osi<tgni«cie konsensusu jest trudniejsze niz na samorz<tdzie gminnym; 

• Pan Michal Kubalski stwierdzil, ze zdajemy si« na MG Zarz<td OSP jako organ 
nadrz",dny: 

• Radny Pan Antoni Bielecki zapytal czy przy budowie ul. Kosciuszki w Kozieglowach 
b«dzie uwzgl«dniona budowa chodnik6w za targowiskiem; 

• Pan Burmistrz wyjasnil, ze b«dzie wykonany dodatkowy chodnik . Mysli, ze samorz<td 
przychyli si« , by po stronie cmentarza wykonac opask« z kostki chodnikowej . 
Ponadto na odcinku od skrzyzowania w kierunku Wojslawic i Cynkowa do bramy 
cmentamej r6wniez opask<t chodnikow<t powinnismy wykonae; 

• Radny Pan Andrzej Sz6stak poinformowal, ze Komisja Gospodarki i Polityki 
Finansowej miala zamiar spotkac si« z Wykonawc<t budynku po bylej poczcie, jednak 
do spotkania nie doszlo. Zapytal czy termin listopadowy zakoilczenia inwestycji nie 
jest zagrozony; 

• Pan Burmistrz wyjasnil, ze obecnie trwaj<t prace zgodnie ze zaktualizowanym 
projektem przebudowy. Jest harmonogram rzeczowo - finansowy zadania 
a Wykonawca nie zglaszal takiej zmiany; 

• Pan Michal Kubalski zapytal czy termin jest zagrozony; 

• Pan Burmistrz wyjasnil, ze wsp61nie z Wykonawq i Inspektorem nadzoru b«dziemy 
czuwali nad inwestycj<t . Nadmienil, ze na inwestycj« sit srodki zewn~trzne i jest 
harmonogram dofinansowania, kt6rego nie mozna pomin<te; 
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• Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze we wnioskach z zebrania mieszkanc6w 
Koziegl6w z 8 maja br. brakuje mu dw6ch punkt6w: obwodnicy i ul. Jagodowej , 
bo te tematy byly zglaszane na zebraniu; 

• Przewodniczitca Rady poinformowala, ze gdy zakladano oswietlenie uliczne 
mieszkancy nie pozwoli li na usadowienie slupa, a droga jest za Witska , wi«c nie 
b~dzie wykonana; 

• Pan Antoni Bielecki podkreslil, ze te tematy byly poruszane na zebraniu mieszkanc6w 
i powinny bye uj~te w protok6le; 

• Pani Przewodniczitca zapytala kto pisa! protok61, a Pan Burmistrz wyjasni!, 
ze protok61 sporzitdzil Sekretarz Zebrania; 

• Radny Pan Leonard Jagoda wyjasnil, ze nowo wybrany Zarzitd Miasta Kozieglowy 
zebral si« i usystematyzowal wnioski; 

• wobec powyzszych wyjasnien Pani Przewodniczitca stwierdzila, ze jest to wewn~trzna 
sprawa Zarzitdu Miasta Kozieglowy i nalezy to wyjasnie z organami Miasta 
Kozieglowy; 

• Radna Pani Monika Skrobarczyk zapyta!a czy cos jest wiadomo 0 srodkach 
na kanalizacj« w Koziegl6wkach; 

• Pan Burmistrz wyjasnil, ze Gmina i Miasto Kozieglowy zlozyla do Subregionu 
P6!nocnego wniosek na dwa zadania: przepompownia Kozieg!owy i kanalizacja ul. 
Koscielnej, Lipowe i Warpie w Kozieg!6wkach , na kt6re jest dokumentacja 
projektowa oraz drugi wniosek - Oczko, gdzie jest projekt wraz z pozwoleniem na 
budow«. Jestesmy przygotowani do ubiegania si« 0 srodki , 0 ile b«dit do dyspozycji. 
W pierwszej kolejnosci Koziegl6wki, a nast~pnie Oczko . W zwiitzku z tym, 
ze Oczko nie nalezy do zlewni Kozieg!owy jest obawa, i.e mozemy nie wybudowac 
z RIT -6w cz~stochowskich, gdyz tylko zlewnia b«ditca w krajowym planie 
oczyszczania sciek6w moze uzyskae dofinansowanie z Regionalnego Programu 
Operacyjnego. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porzitdku 
Kolodziejczyk zamkn«la obrady dziesiittej 

obrad Przewodniczitca Rady Pani Joanna 
Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujitc 

radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dziesiittej Sesji zakonczono. 

Protok6! spor itdzi!a: 
Urszula '{I, i~ 

Joan jczyk 


